



14 Aug 2026

Min-Min Chen
China Pharmaceutical University
Longmian Avenue, Jiangning District, Nanjing, China 211198
Nanjing
China
211198

Date of Birth: 10-06-1990

Passport Number:

Dear Min-Min Chen

Cell Symposia: Hallmarks of cancer 2026
1-3 November 2026, Meliá Sitges Hotel Congress Centre, Sitges, Spain
INVITATION LETTER

The above event is due to take place at Meliá Sitges Hotel Congress Centre, **Sitges**, Spain, on 1-3 November 2026. We would like to extend an invitation for you to attend this important international event.

We would like to invite you to present your accepted abstract (Reference: 364) entitled: Unlocking FFPE Archives for SingleCell Spatial Mapping of Pancreatic Cancer Neural Invasion and Identification of Targetable Schwann Cell Subsets.

For further conference information please visit the conference website: <https://www.cell-symposia.com/hallmarksofcancer-2026/index.html>

Please note: All delegates are responsible for the payment of their own registration fees, accommodation and travel expenses, and delegates will not be funded by the conference organisers. Delegates are also responsible for ensuring that they have adequate travel insurance in place.

If you wish to obtain more information, please do not hesitate to contact the Conference Project Lead, Amy McCormac, on telephone: +44 1865 843000 or email: a.mccormac@elsevier.com

Yours sincerely,

Nigel Clear
Global Director of Conferences
STM Journals | Elsevier



14 2026年8月

陈敏敏

中国药科大学

南京市江宁区龙眠大道，邮编：211198

中国

211198

出生日期：1990年6月10日

护照号码：

陈敏敏：

细胞研讨会：《癌症特征——2026》

2026年11月1日至3日，西班牙锡切斯市 Melia Sitges 酒店会议中心

邀请函

上述活动定于 2026 年 11 月 1 日至 3 日在西班牙锡切斯的 Melia Sitges Hotel Congress Centre 举行。我们诚挚邀请您参加这一重要的国际盛会。

我们诚邀您提交您已获录用的摘要（参考编号：364），题为《解锁 FFPE 档案用于胰腺癌神经侵袭的单细胞空间图谱分析及可靶向施万细胞亚群的鉴定》。

如需了解更多会议信息，请访问会议官方网站：[https://www.cell-symposia.com/hallmarksofcancer-2026/](https://www.cell-symposia.com/hallmarksofcancer-2026/index.html)

[index.html](https://www.cell-symposia.com/hallmarksofcancer-2026/index.html)

请注意：所有参会代表均需自行承担注册费、住宿费及差旅费；会议组织方不为参会代表提供任何资助。参会代表亦需确保自行购买足额的旅行保险。

如需了解更多信息，请随时通过电话+44 1865 843000 或发送电子邮件至 a.mccormac@elsevier.com 与会议项目负责人 Amy McCormac 联系。

此致，

Nigel Clear

Global Director of Conferences
STM Journals | Elsevier